
Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

PROCES VERBAL
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti'

incheiat astazi, 30.06.2022

Conform Regulamentulut
desemnat dnul. Visan Ion.

Astazi, data de mai sus,
totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:- 
Stoica Aurel - Primar
Petrescu Sandina - secretar
Rotarescu Cristina - consilier juridic

I n cep I ucrar ile s e dintei :

Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta

ordinara in ziua de 30.06.2022' dupa cum urmeaza:

l. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii de dare in administrarea consiliului Local

Tintesti din administrarea consiliului Judetean Buzau a doua tronsoane din drumurile judetene DJ

203D si DJ 204D, situate in intravilanul satelor Maxenu si Tintesti, in vederea realizarii unor piste

pentru biciclete
Initiator: Primar, Stoica Aurel

2.ProiectdehotarareprivindamenajaretrotuarinsateleTintesti-PogonelesiMaxenu
Initiator: consilier local, Iordache Lucian

3. proiect de hotarare privind infiintarea unui birou pentru incasare taxe si impozite in satul Maxenu

Initiator: consilier local, lordache Lucian

4. Proiect de hotarar.r privind actualizarea Strategiei Locale de Dezvoltare Durabila a comunei Tintesti

2021-202'1

ln itiator: Primar. Stoica Aurel

5. Proiect de hotarare privind predarea citre Ministerul Dezvoltirii, Lucrarilor Publice qi

Administraliei prin Companii Na;ionila de Investili "C.N.1." S.A., a amplasamentului Si asigurarea

condiliilor fn vederea exe;utarii obiectivului de investirii Proiect tip -Construire ,,Sala de Sport $colari din

sat Pogonele ,comuna Tintesti , Judetul Buzau "
Initiator: Primar, Stoica Aurel

SesupunelavotcompletareaoldineidezicuPHprivindamenajaleaunuiterendesportla
Scoala Pogon-le. Initiator: Gomoescu Mihai' Toti "pentru"'

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt " pentru"
Sesupun"lavotprocesulverbalalsedinteianterioare.ToticonsilieriiSunt..pentru,,.

de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este

are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti 13 consilieri din



Se lrece la Drinul Du proiect de hotarare privind aprobarea
solicitarii de dare in administrarca Consitialui Local Tintesti rtin adminiitarea Cinsiliului
Judelean Buzau a doua ttonsoane din drumurire judelene DJ 203D si DJ 204D, situate in
intruvilanul satelor Maxenu si Tinlesti, in vederea reali4,arii unor piste pentru biciclete

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si arata ca se doreste construirea unor piste de bicicleta in
intravilanul satelor Maxenu si Pogonele. Mai precis, in satul Maxenu pana la scoala, in Tiniesti pana la ceas si
dinspre Tintesti spre Pogonele, pe ambele sensuri, pana la prima strada.

Dnul . Iordache este de parere ca, acolo unde se temina pista de bicicleta ar trebui instalate niste
indicatoare rutiere sau limitatoare de viteza, ca biciclistii sa fie in siguranta.

Dnul. primar considera ca este prea devreme sa se discute despre asta acum, urmand sa se constate la
momentul in care vor avea in fata proiectul tehnic.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului d,eschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii cle dare in
administrarea Consiliului Local Tintesti din administrarea Coniiliului Judetean Buzau a doua
tronsoane din drumurile judetene DJ 203D si DJ 201D, situate in intravilanul satelot Maxenu si
Tintesti. in yederea reolizarii unor piste pentru biciclete se aproba cu 13 voturi ..pentru,, , din totalul
de 13 consilieri prezenti Ia sedinta.

Se trece ta at Aoiteo proiect de hotarare privind amenajarc trufuot in
satele Tinlesti-Pogonele si Maxena

Dnul. Iordache da citire referatului de aprobare Dumnealui considera ca este momentul sa fie realizata
acesta lucrare, pentru care au fost prinsi bani in bugetul local inca din anul 2019. E o |ucrare care se poate
realiza usor, chiar si prin forte proprii, cu ajutorul asistatilor sociali, care au pregatire in acest domeniu.

Dnul. primar raspunde ca se asteapta primirea unor bani de la GAL si ie va lua atunci decizia daca cu
acei bani se vor face trotuare.

Dl. Iordache este de parere ca, in conditiile in care primaria a cheltuit 10 miliarde vechi pentru a pietrui
cateva strazi, e grav ca de atatia ani nu se poate face un simplu trotuar.

Dl. Primar arata ca acum a intervenit si acest proiect cu pista de bicicleta si spatial nu va fi suficient sa
fie realizat si trotuar si pista de bicicleta.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului de:chis, Proiectul de hotarare privind amenajare trotuar in satele Tintesti-pogonele
si Mmenu se respinge crr 5 voturi "pentru" - Iordache, Gomoescu, Avram, Mirea si Visan si 8 voturi
"impotriva"- Lambru, Rosu, Dragan, Pandele, Barac, Tanase, Ilie, Manole , din totalul de 13 consilieri
prezenti la sedinta.

Se t"""" t, ,t treit. proiect de hotarare privind inJiinlarea unui birou
pentru incasaru t&re si in pozite in satul Maxenu

Dnul. Iordache da citire referatului de aprobare. Dumnealui considera ca, din moment ce acolo exista o
cladire, sunt birouri amenajate, se poate gasi o solutie ca 3-4 ore in anumite zile, sa fie cate un functionar sa
incaseze taxele, pentru a veni in ajutorul oamenilor in varsta.

Dnul. primar doreste sa stie de ce nu s-a aplicat acesta masura in timpul in care era primar dl. Avram ,actual consilier local.
Dnul. Avram raspunde ca dumnealui este cel care a cosntruit cladirea tocmai

gata ca sa fie deschis un astfel de birou.
in acest soop, insa nu era

Dnul. primar considera ca nu era necesar sa fie initiat un proiect de hotarare in acest sens, intrucat, daca
se va constata ca este nevoie, se poate lua decizia delegarii unui functionar pentru a incasa la sediul din
Ma-renu.

Dnul. Visan este de parere ca macar in perioada reducerilor ar fi indicat sa functioneze acest birou.
Dnul. Iordache este dezamagit de faptul ca nu se doreste sa se faca nimic pentru cetetenii comunei.



Dnul. primar considera ca decizia in privinta unui astfel de birou se va lua prin intermediul unui sondaj.
Dnul. Manole considera ca functionarii pot merge la contribuabili acasa sa incaseze, avand masina la

dispozitie, asa cum pe vremuri, mergeau cu bicicleta.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind infiintarea unui birou pentru incasare tav si
impozite in satul M&xenu se respinge cu 5 voturi "pentru" - Iordache, Gomoescu, Avram, Mirea si Visan si 8
voturi "impotriva"- Lambru, Rosu, Dragan, Pandele, Barac, Tanase, llie, Manole, din totalul de 13 consilieri
prezenti la sedinta.

Se trcce la al oatruleo Proiect de hottrare privind actaalizarea
Slrategiei Locale de Dezvoltare Durabila a comunei Tintesti 2021-2027

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si ofera explicatii. Arata ca este necesar sa fie actualizata
Strategia locala intrucat a aparut posibilitatea accesarii unor fonduri pentru anumite proiecte, cum ar fi:
construirea unei crese, construirea pistelor de bicicleta etc., care, la momentul elaborarii Strategiei nu au fost
avute in vedere.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privincl actualizarea Slrategiei Locale de
Dezvoltare Durabila a comunei Tintesli 202 1-2027 se aproba cu 13 voturi "pentru" , din totalul de l3
consilieri prezenti la sedinta.

Se trece ta at cncitea Proiect de hotarare privind predarea cdtre
Ministerul Dezvoltdrii, Lucrarilor Publice ;i Administra.tiei prin Compania Nalionatd de Investilii
"C,N.I." 5.A,, a amplasamentului Si asigurarea condigiilor in vederea executdrii obiectivului de
investilii Proiect tip -Construire ,,SaId de Sport Scolard din sat Pogonele ,Comana Tintesti , Judetul
Buzau "

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si ofera explicatii.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu sunt dii;utii, se supune la vot proiectul de hotarare.

ln urma votului deschts, Proiectul de hotarare privind predarea cdtre Ministerul Dezvoltdrii, Lucrorilor
Publice gi Administroliei prin Compania Nalionald de Investilii "C.N.1." 5.A., a ampldsamentului Si asigurarea
condiliilor in vederea executdrii obiectivului de investitii Proiect tip -Construire ,,Sald de Sport $colard din
sdt Pogonele ,Comuna Tintesti , Judetul Buzau 3e aproba cu 13 voturi "pentru" , din totalul de 13 consilieri
prezenti la sedinta.

Se trece ta at sasele Proiect de hotarare privintl amenajarea unui ,eren de
sport la Scoala Pogonele

Dnul. Gomoescu da citire referatului de aprobare. Dumnealui considera ca, pana se va construi o sala
de spoft, se poate amenaja, cu investitie minima, un teren de fotbal pentru copiii din satul Pogi:nele.

Dnul. primar considera ca acest teren este deja amenajat. Este ingradit.
Dnul. Gomoescu arata ca ar fi necesare doua porti de fotbal si un gard mai inalt, pentru ca copiii sa poate

juca forbal.
Dnul. viceprimar este de parere ca acesti copii pot veni la Tintesti, la terenul de fotbal.

La fel sustine si dna. Barac.



Dnul. primar crede ca este usor sa se intieze un proiect de hotarare fara a se oferi date tehnice, fara a
exista o documentatie in acest sens, fara a se face o estimare a cheltuielilor'

Dnul. Oomoescu insista, aratand ca ceea ce a propus nu presupune costuri exagerate. 2 porti si nivelarea
terenului.

Dnul. Iordache isi arata nemultumirea ca nu se doreste sa se faca nimic, banii sunt tinuti la buget, ba, mai
mult, nu se incaseaza cat ar trebui. Dumnealui propune sa se incaseze mai mult si, din acei bani, sa se

amenajeze aceste teren.
Dnul. Avram este nemultumit de faptul ca terenul de sport de la Tintesti a fost facut de cei de la

Greenweee ca sa acopere in continuare problema apei poluate pe care o devarsa in Calmatui, mai ales in zilele
de sambata si duminica.

Dnul. primar arata ca dumnealui a trecut deseori prin zona si nu a mai remarcat acest lucru, mai ales ca

ei evacueaza acum in conducta de la Municipiul Buzau.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.

Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare pritind amenajarea unui teren de sport la Scoala Pogonele
se respinge cu 5 voturi "pentru" Iordache, Gomoescu, Avram, Mirea si Visan si 8 voturi "impotriva'1
Lambiu, Rosu, Dragan, Pandele, Barac, Tanase, Ilie, Manole , din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta.

S" trec" to rt sasete : Diverse

Se da citire solicitarii formulate de catre Greenweee privind incheierea unui contract privind utilizarea
pe DC 33 a 185m linear pentru montarea unei conducte cu gaze. Consilierii sunt de accord cu incheierea

acestuia.

Se da citire petitiei dlui. Luntraru Marius care solicita luarea de masuri pentru montarea unei antene

GSM in Tintesti, intrucat nu are semnal.

Dl. Iordache propune sa fie cautat un loc aparatinand consiliului local, astfel incat din suma obtinuta din

chirie sa fie sustinuta echipa de fotbal.

Dl. Primar raspunde ca societatea de telefonie, prin masuratorile efectuate, stabileste care este posibilul

loc de amplasare a unei antene. Deocamdata au fost identificate doua posibile locatii, dar nu s-a hotarat nimic in

acest sens.

Se da citire solicitarii Scolii Girnnaziale Maxenu privind suplimentarea bugetului cu suma de 100.000

lei pentru achitarea facturii Ce lemne.

Dnul. primar raspur.Je ca probabil saptamana urmatoare se va face o rectificare de buget si se va vedea

daca se va putea acoperi si acesta suma.

Dnul. Iordache intreaba care este stadiul proiectelor pentru gaze, pentru apa.

Dnul. primar raspunde ca banii au fost deocamdata impartiti pejudete, urmeaza impartirea pe comune.

Dnul. Iordache intreaba care este stadiul privind cartile funciare.

Dl. Primar raspunde ca nu a fost inca finalizata licitatia.

Dl. lordache propune sa se instaleze niste limitatoare de viteza in Pogonele, intrucat se circula cu viteza

si cetatenii sunt pusi in pericol.

Dl. Populeanu solicita ajutor privind ridicarea cu buldoexcavatorul a gunoaielor din cimitirul din Odaia

Banului.

Dnul. primar este de acord, aratand ca, pe viitor, ta-ra va trebui marita intrucat pretul motorinei este

aproape dublu.



Dl. Iordache intreaba cand se va incepe asfaltarea.

Dl. Primar raspunde ca luna viitoare.

Drept care, s-a intocmit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Visan lon

Intocmit,
juridic, Rotarescu Cristinad{

/


